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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op woensdag 24 januari 2024 
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter  
de heer J. (Jan) van Rijn, lid en plv. voorzitter  

           mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
mevrouw E.W.A. (Elsbeth) Koek, lid  
de heer R.J. (Robert) ’t Jong, secretaris 

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 
mevrouw R.G.E. (Reny) Wietsma-Biesbroek (portefeuillehouder Wmo 
Teylingen) 
 

AFWEZIG 
   
 
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
De plv. voorzitter heet iedereen van harte welkom. Omdat de voorzitter later komt neemt de  
plv. voorzitter het voorzitterschap over. 
Teylingen neemt over de aangenomen motie energietoeslag nog contact op met de ISD Bollenstreek.   

 
2.  Verslag dagelijks bestuur van 21 december 2023 
 
Tekstueel 
Het dagelijks bestuur heeft het verslag vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
Geen opmerkingen. 
         
3. Lijst van toezeggingen 
Het dagelijks bestuur heeft de lijst van toezeggingen besproken.  
Evaluatie saneringskredieten wordt aan de lijst toegevoegd met deadline 1 juli 2024. Op 1 juli 2023 is 
het een jaar geleden dat de verkorte aflostermijn van 36 naar 18 maanden is ingevoerd. 
Toezegging 2023-06 (Toeslagenaffaire): het voorstel voor de Toeslagenaffaire ligt primair bij de 
gemeenten. Bij de uitwerking is de ISD wel betrokken, omdat de ISD daar een rol bij heeft. Het 
dagelijks bestuur verwacht dat er in het 1e kwartaal 2024 een concreet voorstel ligt. Mevrouw Koek 
neemt dit op met de heer Braam van HLT.  
Toezegging 2023-05 (Uitbreiding evaluatie Wet inburgering): De evaluatie Wet inburgering staat 
gepland voor het 1e kwartaal 2024. Het dagelijks bestuur stelt het op prijs dat deze evaluatie, gelet op 
signalen van Vluchtelingenwerk, in het 1e kwartaal 2024 komt. De ISD heeft al contact met 
Vluchtelingenwerk gehad. De signalen over de ervaring met het ontzorgen zijn ook bij de ISD bekend. 
Vooraf is dat door de overheid bedacht en leek de uitvoering daarvan makkelijk, maar de praktijk is 
ingewikkelder. Het stoppen daarmee en via automatische incasso’s gaan werken brengt risiso’s met 
zich mee. Het dagelijks bestuur vindt het belangrijk om te horen wat gaat goed en wat gaat niet goed 
en hoe kunnen we dat oplossen/borgen. De ontzorgingstaak is een formele taak van de ISD en de 
signalen zijn een landelijk probleem. De ISD komt in het 1e kwartaal met een evaluatie inclusief cijfers.  
De toezegging 2023-07 (toezichthouderschap Wmo) ligt primair bij de gemeenten en de ISD is daarbij 
wel betrokken. Gemeenten hebben destijds alleen het onderdeel calamiteiten bij Hecht belegd, maar 
dat is nog te beperkt. Er valt meer onder het toezichthouderschap Wmo. Mevrouw Wietsma informeert 
bij de heer Braam van HLT naar de stand van zaken. 
Toezegging 2023-14 (vervolg casusoverleg): staat aansluitend aan het overleg gepland en kan van de 
lijst af.                 
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Toezeggingen 2023-16 (wat kan eenvoudiger bij de Wmo) en 2023-18 (voorstel bezuiningen Wmo en 
plan van aanpak) hebben gedeeltelijk met elkaar te maken. De bezuinigingen zijn al eerder 
besproken, maar voor een deel achterhaald. De ISD pakt vereenvoudigingen, die passen binnen het 
beleid, al op. De ISD komt binnenkort met een voorstel met daarin per onderdeel de opties. Wat Lisse 
betreft mogen de opties voor dagbesteding als laatste, omdat er in Lisse nog geen algemene 
voorzieningen zijn.  
     
4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2022 en 2023 

 
4.a Ingekomen en uitgaande stukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht. 

 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht. De heer Van Rijn informeert bij de 
beleidsmedewerker van HLT naar de stand van zaken beleidsplan Informatiebeveiliging en privacy.  
 
5. Verslag openbare vergadering algemeen bestuur 14 december 2023   
Het dagelijks bestuur heeft geen opmerkingen op het verslag. Het verslag gaat voor formele 
vaststelling naar het algemeen bestuur toe.    
 
6. Drempelwaarden inkoopproces ISD Bollenstreek 2024-2025 
Het dagelijks bestuur gaat akkoord met het voorstel.  
 
7. Inkoop- en aanbestedingsbeleid ISD Bollenstreek 
Het dagelijks bestuur heeft het inkoop-en aanbestedingsbeleid besproken. Op basis van twee vragen 
vindt een tekstuele aanpassing plaats inzake de inzet van vrijwilligers en de voorkeur voor lokale 
aanbieders. De voorkeur van lokale aanbieders kan bij het pakket van eisen opgenomen worden. Op 
basis van de twee toegezegde aanvullingen gaat het dagelijks bestuur akkoord met het voorgestelde 
beleid.   

 
8.  GR ISD Bollenstreek 2024  
Secretaris heeft een korte toelichting op het proces gegeven. Bij de start van het proces heeft de ISD 
de samenwerking gezocht met Provalu en de ISD-gemeenten en Katwijk, omdat we allemaal met de 
gewijzigde wet te maken hebben. HLT is later afgehaakt en secretaris vindt dat jammer en zeker toen 
zonder dat de ISD hiervan op de hoogte was de nieuwe GR van HLT al op de agenda van de 
commissievergadering stond. De nieuwe GR ISD en die van Provalu lijken daarom veel op elkaar. Het 
dagelijks bestuur neemt het signaal van secretaris mee. 
Het dagelijks bestuur heeft de notitie met de voorgestelde vijf beslispunten besproken, hun 
voorkeuren aangegeven en een aantal vragen gesteld.  
Als een gemeente wenst uit te treden, dan is het besluit om uit te treden een bevoegdheid van het 
betrokken college en het uittredingsplan (o.a. financiële consenquenties deelnemers en personele 
consequenties) een bevoegdheid van het algemeen bestuur.  
Voor de evaluatie is op basis van het advies van Pels Rijcken gekozen voor een periode van vijf jaar. 
Hun advies is om niet te kiezen voor een collegeperiode van vier jaar. 
Voor de burgerparticipatie kiest het dagelijks bestuur voor optie 2. Voor de overige vier beslispunten 
gaat het dagelijks akoord met de voorgestelde voorkeuropties van de ISD. Of er andere 
mogelijkheden zijn voor de burgerparticipatie komt op de lijst van toezeggingen te staan. 
Vanuit Noordwijk is de vraag gesteld of unanimiteit een optie is in plaats van de voorgstelde 
stemverhouding van ¾, omdat HLTSamen ambtelijk gefuseerd is. Secretaris verwacht dat unanimiteit 
niet mogelijk is, omdat dan sprake is van vetorecht en adviseert het huidge voorstel te laten staan. De 
andere bestuurders sluiten zich daarbij aan. HLTSamen werkt ambtelijk wel samen, maar de raden 
zijn autonoom en die bepalen uiteindelijk het beleid en dat kan per gemeente afwijken. Het dagelijks 
bestuur heeft de intentie om met elkaar te blijven samenwerken.  
De ISD verwerkt het besluit van het dagelijks bestuur en een aantal tekstuele opmerkingen van de 
jurist van HLTSamen nog in de definitieve versie. Daarna gaat de GR ISD Bollenstreek voor 
besluitvorming naar de colleges toe.        
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9. Evaluatie vroegsignalering 2022-2023  
Het dagelijks bestuur heeft de evaluatie Vroegsignalering 2022-2023 besproken en heeft een aantal 
vragen gesteld/opmerkingen gemaakt. Het lijkt alsof de genoemde actiepunten een soort standaard 
zijn. De plicht om aan te sluiten ligt bij de schuldeisers zelf. De laatste jaren is het aantal aangesloten 
deelnemers wel fors gestegen. De ISD gaat dit aantal nog na en neemt dat op in de evaluatie (Noot: 

notulist: er is sprake van 110 convenantdeelnemers). 

De genoemde aantallen in de notitie komen uit het registratiesysteem RIS en het klopt dat de 
aantallen in Lisse achterblijven. De vraag is gesteld of zichtbaar is of bepaalde doelgroepen 
(bijvoorbeeld doelgroep Bijstand) oververtegenwoordigd zijn. De ISD gaat dat na. (noot notulist: de ISD kan 

alleen selecteren op postcode/adres en mag dat in het kader van de AVG niet koppelen aan andere bestanden/gegevens) 

Bij een huisbezoek gaat standaard een consulent van de ISD mee met daarbij een vrijwilliger van of 
Humanitas of Schuldhulpmaatje. Humanitas loopt al een langere tijd mee en Schuldhulpmaatje is 
recent pas gestart. De inwoners die bij de ISD in budgetbeheer zitten betalen hiervoor geen eigen 
bijdrage. De ISD stuurt de aangepaste versie van de evaluatie via de colleges voor kennisgeving naar 
de raden toe. 
 
10. Kwijtschelding gemeentelijke belastingen  
Bij kwijtschelding gemeentelijke belastingen is sprake van een laag bereik. De ISD heeft de vraag 
gekregen of het systeem dat Amsterdam hanteert een optie is. Secretaris is geen voorstander van het 
systeem van Amsterdam. Als inwoners niet reageren geeft Amsterdam de informatie door en 
secretaris vindt dat inwoners wel akkoord moeten gegeven. De doelgroep Participatiewet is bij de ISD 
bekend en heeft in potentie op basis van het inkomen recht op kwijtschelding. Lastig is dat het 
toegestane vermogen voor kwijtschelding anders/lager is. De optie is dat de ISD klanten met een 
uitkering PW een brief stuurt en dat ze toestemming geven aan de ISD om de informatie met de 
Gemeentelijke Belastingen te delen. De vraag is of gemeenten voor het vermogen uitzonderingen 
mogen maken, zodat deze aansluiten bij het vermogen van de Participatiewet.  
Het dagelijks bestuur kan achter het voorstel van de ISD staan om klanten met een uitkering 
Participatiewet een brief te sturen. Vermogen moet nog wel uitgezocht worden.        
 
10.a Beschermd wonen  
Vorig jaar heeft het dagelijks bestuur besloten om een onderzoek te laten uitvoeren naar de kosten 
Beschermd Wonen.  AEF heeft dat onderzoek uitgevoerd en de zorgaanbieders hebben hierover 
recent een brief ontvangen. De ISD is bezig met de jaarstukken 2023. Op basis van de brief kunnen 
zorgaanbieders een aanvullende factuur indienen en naar verwachting betekent dat extra kosten voor 
2023 van circa € 350.000. Formeel heeft het dagelijks bestuur daar nog geen besluit opgenomen, 
omdat naar aanleiding van het rapport van AEF diverse acties moeten plaatsvinden (o.a. verordening 
Wmo gemeenten) en dan volgt een notitie voor het dagelijks bestuur. De ISD heeft hierover 
gesprekken met de procesregisseur Maatschappelijke Zorg. Voor de accountant is een formeel besluit 
wel nodig. Het dagelijks bestuur gaat voor 2023 akkoord met de extra kosten van circa  
€ 350.000 die voortvloeien uit de gemaakte afspraken/het onderzoek van AEF. Dit besluit sluit aan bij 
de aanbestedingsafspraken. 
  
11. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 
Geen gebruik van gemaakt.  
 
  
Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 7 maart 2024 
 
 
 
De voorzitter,       De secretaris, 
D.T.C. Salman                                                               R.J. ’t Jong 
 
 
 

 


